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P R O T O K Ó Ł  Nr XLIV/22 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, 

odbytej w dniu 24 lutego 2022 r. w trybie zdalnym. 

 

Zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 – tekst jednolity z późn. zm.) 

posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb 

obradowania). Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz 

Rogowski, przy współudziale Wiceprzewodniczących: Kazimiery Potockiej i Krystiana Forstera. Na 

stan 15 radnych, 14 obecnych. Nieobecny Radny Mariusz Grycan. Lista obecności, imienne wykazy 

głosowań oraz nagranie przebiegu obrad stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Marek Cebula                              - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Roman Siemiński - Zastępca Burmistrza 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 

Robert Kornalewicz - adwokat 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie  

na 2022 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2022-2031; 

3) w sprawie ustalenia wysokości stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Krośnie Odrzańskim na 2022 rok; 

4) w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krosno Odrzańskie w 2022 roku; 

5) w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej dla rodzinnych ogrodów działkowych  

z budżetu Gminy Krosno Odrzańskie; 

6) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego wraz  

z udziałem w nieruchomości wspólnej zbywanego na rzecz najemcy; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości zabudowanej 

budynkiem gospodarczym, zbywanej na rzecz najemcy; 

8) w sprawie wyznaczenia miejsc oraz określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników; 

9) w sprawie uchwalenia Regulaminu korzystania z Parku Tysiąclecia oraz placów miejskich  

i bulwarów położonych na terenie gminy Krosno Odrzańskie;  

10) w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 21 grudnia 2021 r.  

8. Rozpatrzenie projektu obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Żłobek Miejski w Krośnie Odrzańskim. 



2 
 

9. Informacje i sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 1  

Otwarcia sesji Rady Miejskiej o godzinie 09.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny 

Tomasz Rogowski. Na wstępie, w związku z aktualną sytuacją podkreślił solidarność z narodem 

ukraińskim. Powitał kierownictwo Urzędu, Radną Sejmiku Województwa Lubuskiego Annę Chinalską, 

naczelników wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek, radnych, gości. Poprosił o 

stwierdzenie obecności i quorum. Oświadczył, iż w sesji uczestniczy 14 radnych. 

 

Do pkt. 2  

Burmistrz Marek Cebula wniósł o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 7 ppkt 11 projektu 

uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych stanowiących własność Gminy Krosno 

Odrzańskie, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych 

przystanków. Ponadto przedłożył projekt nr 2 uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2022 r. Pozostałe autopoprawki do projektów 

uchwał są w portalu eSesja. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 14 głosami „za” opowiedziała się za 

wprowadzeniem do porządku obrad w pkt 7 ppkt 11 projektu uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych stanowiących własność Gminy Krosno Odrzańskie, warunków i 

zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych przystanków.   

Wobec powyższego porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2022 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2022-2031; 

3) w sprawie ustalenia wysokości stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Krośnie Odrzańskim na 2022 rok; 

4) w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krosno Odrzańskie w 2022 roku; 

5) w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej dla rodzinnych ogrodów działkowych z 

budżetu Gminy Krosno Odrzańskie; 

6) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej zbywanego na rzecz najemcy; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości zabudowanej 

budynkiem gospodarczym, zbywanej na rzecz najemcy; 

8) w sprawie wyznaczenia miejsc oraz określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników; 
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9) w sprawie uchwalenia Regulaminu korzystania z Parku Tysiąclecia oraz placów miejskich i 

bulwarów położonych na terenie gminy Krosno Odrzańskie;  

10) w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 21 grudnia 2021 r.; 

11) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych stanowiących własność Gminy Krosno 

Odrzańskie, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z 

tych przystanków.   

8. Rozpatrzenie projektu obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Żłobek Miejski w Krośnie Odrzańskim. 

9. Informacje i sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 3  

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 14 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr XLII/21 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytej 

w dniu 21 grudnia 2021 roku.  

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 14 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr XLIII/22 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

odbytej w dniu 21 stycznia 2022 roku.  

 

Do pkt. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski przedstawił informacje odnośnie 

wydarzeń, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym. 

Radna Sejmiku Województwa Lubuskiego Anna Chinalska poinformowała, że na sesji Sejmiku 

Województwa Lubuskiego, która odbyła się 14 lutego br. podjęto m.in. uchwałę intencyjną o 

przeniesieniu Medyka zielonogórskiego. Podkreśliła, iż nie chodzi o likwidację placówki. W tej chwili 

wiążącą decyzję podejmie Kurator Oświaty. Ponadto zaapelowano do Ministra Zdrowia, NFZ o 

utworzenie oddziału kardiochirurgii w szpitalu w Gorzowie Wlkp. W budżecie województwa lubuskiego 

zaplanowano dużo środków na realizację projektów pro obywatelskich, skierowanych do organizacji 

pozarządowych. Będą m.in. środki dla pszczelarzy, wsparcie dla seniorów, młodzieży. Radna 

uczestniczyła także w podpisaniu umowy na dofinansowanie z PROW remontu drogi Chyże-

Gostchorze. Następnie przedstawiła informacje w zakresie budowy obwodnicy Krosna. 11 stycznia br. 

Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Gorzowie rozpoczął postępowanie w sprawie wydania 

decyzji środowiskowych dla obwodnicy. Roboty w systemie Projektuj i Buduj rozpoczną się w III 

kwartale 2025 roku. Minister Infrastruktury uzgodnił Aneks nr 3 do programu inwestycji budowy 

obwodnicy Krosna Odrzańskiego na łączny szacunkowy koszt inwestycji w wysokości blisko 300 

milionów. Będzie on musiał być zaktualizowany, ale po odbiorze dokumentacji wykonanej w ramach 

STEŚ. Radna powiedziała, że projekt Kolej Plus nie będzie realizowany ze względu na duże koszty 

dla samorządów, jednak jest szansa na przywrócenie połączeń kolejowych na trasie Zielona Góra – 

Gubin w weekendy. Radna złożyła interpelację w tej sprawie. Chodzi o przywrócenie nie używanych 

do tej pory stacji kolejowych. Zapytała, czy zarządca infrastruktury kolejowej dokonał odpowiednich 

prac przygotowawczych na stacjach i przystankach, w jakim terminie będzie to połączenie i kto będzie 

je finansował. Otrzymała odpowiedź, iż 11 stycznia PKP PLK S.A. ogłosiło postępowanie na 

odtworzenie przystanków osobowych na linii 358 Zbąszynek-Gubin, czyli na odcinku Czerwieńsk - 

Gubin. Termin składania ofert minął 21 stycznia br. PKP PLK zakłada zakończenie prac związanych z 

przystosowaniem linii i peronów do obsługi pasażerów przed wznowieniem kursowania pociągów. 

Chcemy, żeby kursowanie pociągów rozpoczęło się 12 czerwca br. Zostanie to sfinansowane w 

ramach połączeń na organizację transportu publicznego i w zakresie kolejowych przewozów 
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pasażerskich. Środki są już zagwarantowane w budżecie województwa lubuskiego. Rekompensata 

dla POLREGIO wyniesie ok. 335.000 zł. Radna na początku października złożyła interpelację o 

postawienie fotoradaru w Brzózce. Niestety do tej pory nie otrzymała odpowiedzi z GDDKiA.   

Radny Artur Kozakiewicz wyraził swój niepokój odnośnie przeniesienia Medyka do Sulechowa. 

Młodzi ludzie wybiorą większe miasta, niż nauka w Sulechowie.  

Radna Kazimiera Potocka poparła wypowiedź Radnego Kozakiewicza. Stwierdziła, że należałoby 

poszukać nowych pomieszczeń dla szpitala, a Medyk pozostawić w dotychczasowej lokalizacji.   

Radna Ewa Klepczyńska zapytała, czy po wznowieniu połączeń pociągi będą się zatrzymywać w 

każdej miejscowości.  

Radna Sejmiku Województwa Lubuskiego Anna Chinalska potwierdziła, iż pociągi będą się 

zatrzymywać we wszystkich miejscowościach na trasie. 

 

Do pkt. 5 

Sprawozdania z działalności międzysesyjnej stałych Komisji Rady Miejskiej przedłożyli: Radna 

Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej, 

Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Radny 

Artur Kozakiewicz – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Do pkt. 6 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz Marek Cebula. Dokument 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

Radny Artur Kozakiewicz zapytał, czy Straż Miejska ma obowiązek wykonywać polecenia 

Wojewody, jeśli chodzi o użyciu straży gminnych do walki z COVID-19.  

Burmistrz Marek Cebula poinformował, że Wojewoda ma prawo wydać takie polecenie na podstawie 

Rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów.  

Komendant Straży Miejskiej Agnieszka Pawłow dodała, że oprócz rozporządzeń, które zostały 

wydane na potrzeby walki z COVID, w ostatnim czasie do ustawy o strażach gminnych zostało 

wpisane, iż Wojewoda może zarządzić użycie straży w wypadkach szczególnych. 

Radny Bartosz Zaporowicz zapytał, czy jest możliwość umieszczania sprawozdań z prac komisji w 

okresie międzysesyjnym w BIP.  

 

Do pkt. 7 

1) Projekt nr 2 uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2022 r.  

Radny Bartosz Zaborowicz poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie informacji odnośnie 

zwiększenia planu wydatków na nowe zadanie. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba wyjaśniła, iż wprowadzamy do budżetu i wieloletniej prognozy 

finansowej zadanie pod nazwą: „Rewitalizacja obszaru miejskiego wzdłuż ulicy Poznańskiej do 
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skrzyżowania z ulicą Kościuszki”. Inwestycja dotyczy 2 placów: placu szachownicy i placu przy 

Santanderze. Całość zadania opiewa na kwotę 4.950.000, z czego dofinansowanie stanowi 90%, jest 

to kwota 4.455.000, a wkład własny 495.000 zł. Zadanie otrzymało dofinansowanie w ramach 

programu Rządowy Fundusz Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych. Przewidujemy realizację 

w latach 2022-2023, stąd kwota niespełna 5 milionów, została rozbita na 2 lata.   

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XLIV/339/22 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2022 r. 

 

2) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba przypomniała o autopoprawce. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XLIV/340/22 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Krośnie Odrzańskim na 2022 rok. 

Radna Danuta Cierpisz przypomniała, iż na wspólnym posiedzeniu Komisji pytano jaka jest obecnie 

stawka za 1 m
2
 mieszkania socjalnego i komunalnego w gminie. Ponadto zapytała, czym jest 

podyktowana zwyżka dofinansowania z kwoty 10,07 zł na 13,50 zł, czyli kwoty brakującej na pokrycie 

kosztów utrzymania 1 m
2
 lokali. Zapytała, kiedy była ostatnia podwyżka cen dla najemców. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Małgorzata Kirchhoff poinformowała, że stawka czynszu za lokale komunalne wynosi 7 zł za metr 

kwadratowy, a za lokale socjalne 50% tej wartości, czyli 3,50 zł. Kwoty te obowiązują od 2020 roku. 

Do stawki bazowej mogą być doliczane zwyżki za na przykład termomodernizację budynku, remont 

dachu, inne elementy, które są wykonywane na nieruchomości. Maksymalna stawka zwyżki wynosi 

60%. Jest to kwota 4,20 zł, czyli stawka może wynieść maksymalnie 11,20 zł/m
2
.  

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Zbigniew Lubczyński wyjaśnił, że 

wzrost stawki dotacji wynika z konieczności dokonania w tym roku dodatkowych przeglądów 

budowlanych pięcioletnich oraz przeglądu elektrycznego wszystkich mieszkań. Stanowi to kwotę 

ponad 30.000 zł. Ponadto wzrosły koszty usług firm zewnętrznych, które realizują przeglądy roczne, 

budowlane, kominiarskie, deratyzacji oraz inne usługi. Wzrost kosztów znacznie przewyższa 

wnioskowaną kwotę.  

Radna Kazimiera Potocka zapytała, czy dysponujemy danymi jaka jest wysokość czynszu w 

miastach porównywalnych do Krosna, jeżeli chodzi o mieszkania komunalne i socjalne. Zasugerowała, 

aby rozważyć regulację opłat, ponieważ są one bardzo niskie. Być może podwyżka przyspieszyłaby 

sprzedaż mieszkań na rzecz najemców i zwolniła tym samym gminę z części opłat. Mieszkańcy 

otrzymują różne formy wsparcia finansowego z programów rządowych, więc taka podwyżka byłaby 

możliwa i realna.  

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Małgorzata Kirchhoff powiedziała, że ten temat będzie rozważany chociażby ze względu na to, że w 

Wieloletnim programie gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy jest wpisane, iż czynsze 

powinny być waloryzowane o wskaźnik wzrostu cen towarów i usług, ogłoszony przez Prezesa 
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Głównego Urzędu Statystycznego. Wskaźnik za rok ubiegły nie został jeszcze ogłoszony, kiedy to 

nastąpi spotkamy się z Dyrektorem i z panem Burmistrzem, żeby omówić ten temat. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XLIV/341/22 w sprawie ustalenia wysokości stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Krośnie Odrzańskim na 2022 rok. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krosno Odrzańskie w 2022 roku. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XLIV/342/22 w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krosno Odrzańskie w 2022 roku. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej dla rodzinnych ogrodów 

działkowych z budżetu Gminy Krosno Odrzańskie. 

Radna Danuta Cierpisz powiedziała, że przyznanie dotacji celowej będzie oparte na dokładnie 

określonych zasadach. Radna zdaje sobie sprawę, że remont domu działkowca czy też niektórych 

jego pomieszczeń jest dosyć znaczną inwestycją dla samych ogrodów działkowych. Przyznanie takiej 

dotacji z budżetu gminy będzie poparte wieloma załącznikami. Będzie to dotacja przyznawana raz na 

2 lata, w maksymalnej kwocie 2000 zł. 

Radny Bartosz Zaborowicz podkreślił, że uchwałą dajemy narzędzie do składania wniosków o 

dotacje. Podjęcie tej uchwały nie oznacza przekazania komukolwiek środków.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XLIV/343/22 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej dla rodzinnych ogrodów 

działkowych z budżetu Gminy Krosno Odrzańskie. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej zbywanego na rzecz najemcy. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XLIV/344/22 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu 

mieszkalnego wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej zbywanego na rzecz najemcy. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości 

zabudowanej budynkiem gospodarczym, zbywanej na rzecz najemcy. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XLIV/345/22 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości 

zabudowanej budynkiem gospodarczym, zbywanej na rzecz najemcy. 

W tym miejscu obrady opuścił Radny Leszek Fijałkowski. Stan radnych – 13. 
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8) Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc oraz określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników. 

Radna Danuta Cierpisz powiedziała, że poprzez tę uchwałę zostanie uporządkowany handel w 

mieście. Wyeliminujemy sprzedaż z ławeczki. Jest bowiem do tego wyznaczone odpowiednie miejsce 

na targowisku. 

Radna Grażyna Myśliwiec powiedziała, że rolnicy, którzy chcą sprzedawać swoje produkty na 

targowisku w wyznaczonym miejscu przez administratora, będą musieli dokonać opłaty i będą mieli 

rezerwację tego miejsca. Oznacza to także, że mogą przyjechać handlować w niewyznaczonym 

miejscu nieodpłatnie całkowicie, jeżeli takowe miejsce będzie, jeżeli nie, nie będą mogli handlować w 

innych miejscach. Rolnicy będą musieli okazać się dokumentem stwierdzającym statut rolnika, jest to 

gminny nakaz płatniczy, ponieważ tam jest wyszczególniona ilość hektarów posiadanych przez daną 

osobę, która będzie handlowała lub ubezpieczenie KRUS. Jadąc na targowisko trzeba pamiętać o 

takich dokumentach.  

Radny Bartosz Zaborowicz podkreślił, że rolnicy mogą ponosić opłaty tylko za rezerwację miejsc.  

Radna Kazimiera Potocka zaproponowała, aby po przyjęciu, treść uchwały została przekazana 

sołtysom z prośbą o poinformowanie rolników na zebraniach wiejskich. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XLIV/346/22 w sprawie wyznaczenia miejsc oraz określenia zasad prowadzenia handlu w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

 

9) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu korzystania z Parku Tysiąclecia oraz placów 

miejskich i bulwarów położonych na terenie gminy Krosno Odrzańskie. 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że chciałby zgłosić jeszcze jedną autopoprawkę. Punkt 2 

załącznika otrzymałby brzmienie: „Przestrzega się przed niebezpieczeństwem przebywania w czasie 

silnego wiatru lub burzy pod konarami lub w sąsiedztwie drzew”. Wyjaśnił, iż nie zawsze podczas 

silnego wiatru występuje burza i nie zawsze podczas burzy występuje silny wiatr. W związku z tym, 

żeby nie było spójnika „i” tylko „lub”. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XLIV/347/22 w sprawie uchwalenia Regulaminu korzystania z Parku Tysiąclecia oraz placów 

miejskich i bulwarów położonych na terenie gminy Krosno Odrzańskie. 

 

10) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 21 grudnia 2021 r. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 12 głosami „za”, przy 1 głosie  

„wstrzymującym się” (Radny Marek Górski) podjęła uchwałę nr XLIV/348/22 w sprawie 

rozpatrzenia petycji z dnia 21 grudnia 2021 r. 

 

11) Projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych stanowiących własność 

Gminy Krosno Odrzańskie, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za 

korzystanie z tych przystanków.   

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XLIV/349/22 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych stanowiących własność 
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Gminy Krosno Odrzańskie, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za 

korzystanie z tych przystanków.   

 

Do pkt. 8 

Radna Kazimiera Potocka zapytała, czy w związku z zapisem w §1 ust. 3 stawka żywieniowa może 

być niższa niż 10 zł dziennie. Zapytała, czy różni się ona w poszczególnych placówkach. 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann poinformowała, że na 

dzień dzisiejszy, po podwyżce od 1 stycznia, opłata za wyżywienie zarówno w przedszkolach, jak i 

klubie dziecięcym i w żłobku wynosi 8 zł.   

Radny Marek Górski odniósł się do zapisu w §1 ust. 1. Stwierdził, że miesiąc ma 30, 31 lub nawet 28 

dni. Zapytał, czy miesięczna opłata w wysokości 400 zł jest wówczas taka sama.  

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk wyjaśniła, że przedstawione zostało obwieszczenie, które 

stanowi tekst jednolity uchwał podjętych już przez radę. Zgodnie z przepisami po roku od 

wprowadzenia zmiany jest obowiązek przyjęcia obwieszczenia o tekście jednolitym. W tej chwili nie 

rozmawiamy na temat tych zapisów, ponieważ uchwały obowiązują.  

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” podjęła 

obwieszczenie nr XLIV/9/22 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Żłobek Miejski w Krośnie Odrzańskim.  

 

Do pkt. 9 

Radny Bartosz Zaborowicz zaproponował, aby jednym z elementów uzależniających przyznanie 

dotacji dla klubów sportowych było uczestnictwo w Lidze halowej.  

Radna Danuta Cierpisz złożyła podziękowania strażakom z Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Krośnie Odrzańskim oraz strażakom i druhom z jednostek OSP za pracę i poświęcony 

czas podczas likwidacji szkód po silnych wichurach oraz gaszenie pożaru, który wybuchł w minioną 

niedzielę na łąkach w okolicy Homanitu, stacji kolejowej i Połupina. 

Radny Artur Kozakiewicz zachęcił do kibicowania na meczach krośnieńskiej Tęczy. Poparł 

propozycję Radnego Zaborowicza. Podziękował pracownikom energetyki za szybkie usuwanie awarii 

po wichurach. Ponadto zaprosił na bieg Pamięci Żołnierzy Wyklętych Tropem Wilczym, który odbędzie 

się 6 marca br. w Smolarach Bytnickich.  

Radny Marek Górski podziękował kolegom z Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-

Komunalnego za to, że mimo braku prądu w czasie wichur woda była dostarczana. 

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk odniosła się do prośby o publikowanie sprawozdań z 

działalności międzysesyjnej radnych. Powiedziała, że nie widzi problemu, aby te sprawozdania 

znalazły się w BIP. Musimy je tylko regularnie otrzymywać.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń 

majątkowych.  

Burmistrz Marek Cebula dołączył się do podziękowań w zakresie zapewnienia bezpieczeństwa w 

czasie wichur. Chodzi m.in. o energetyków, służby medyczne, Strażaków, druhów OSP. Wyjaśnił, że 

w takich sytuacjach w pierwszej kolejności realizowane są działania związane z ratowaniem życia. 
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Podkreślił perspektywiczne myślenie o gminie. Podał przykład KPWK i agregatów, dzięki którym 

możliwa była dostawa wody nawet pomimo braku prądu. Zwrócił uwagę na Pana Michała 

Rukawisznikowa, pracownika odbierającego odpady w Gminie Krosno Odrzańskie, który został 

rozsławiony na całą Polskę jako człowiek z pasją.    

 

Do pkt. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski o godzinie 11.15 zamknął obrady  

XLIV sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

                                                                         PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                             Tomasz Rogowski 

Protokółowała:                                                                                                            

Monika Karwowska-Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


